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                                                  INTERPELACJA VII/2018 

 

 

 

 

 w sprawie: dot. informacji dot. oddziału pediatrycznego. 
 
 

 

 W odpowiedzi na coraz szerzej docierające do mnie informacje i zapytania                    
(m.in. od gazety wyborczej), uprzejmie proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 
Czy Pan Prezydent ma jakąkolwiek wiedzę na temat ewentualnych planów zamknięcia 
oddziału pediatrycznego w Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym w Częstochowie?                 
Czy ktoś z personelu szpitala lub pracowników Wojewody Śląskiego zwracał się do władz 
Częstochowy w powyższej sprawie? Obecny w ww. szpitalu oddział pediatryczny obsługuje 
ok. 1/3 liczby wszystkich miejsc dla najmłodszych pacjentów w mieście. Zamknięcie oddziału 
przeniesie ciężar na miasto, które tym samym będzie musiało zabezpieczyć i tak ciągle małą 
liczbę (ok. 90) wszystkich miejsc na oddziałach pediatrycznych w Częstochowie. 
 Podobne pytania zostaną przekazane do Wojewody Śląskiego z prośbą o udzielenie 
szczegółowych informacji. 
 
 
 

     Z poważaniem 

  Monika Pohorecka 


